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  .נחמיה בשדה המוניציפאלית האגודה לחברי רב שלום

בתחילת הדרך התלבטתי  שנים כמנהל אגודה קהילתית. 3.5של אלו אני מסיים תפקיד ימים ב

 זומר כי אני יכול לו רספקטיבההיום בפ .במקום שהוא גם ביתילשרת את הקהילה האם נכון 

  . ת ענייןהיתה תקופה מאתגרת ומלא

  יפול:בתחילת הדרך סימנתי לי מספר יעדים לט

  ושת"פ מלא עם הנהלת האגש"ח רציף רצוף שיח - מאוחדת אחת קהילהגיבוש 

  'ב בהרחבה פים"ושצ תשתיות

  ם סביב תחנות ההסעה ובחניית גניםבטיחות בדרכי

  'ב בהרחבה הכנסת בית בניית

  והגדלת ההכנסות לאגודה המועצה עם הקשר הידוק

  .טיפול שוטף בכלל הענפים באגם

  

  .ח"האגש הנהלת עם מלא פ"ושת רציף שיח - מאוחדת אחת קהילה גיבוש

מפגשי  .לשיתוף פעולה מלא עם הנהלת האגש"חבמציאת הדרך חשיבות ויעד מרכזי ראיתי 

 כל בעיה ולעקוף כל מהמורה בהצלחה.והצלחנו תמיד למצוא את הדרך לפתור  עבודה התמסדו

 -גם בעת קונפליקט הצלחנו לראות את החזון נגד עיננו ולזכור שכולנו בעלי אותו אינטרס 

  שיהיה כאן מקום שכיף לחיות בו ולגדל את משפחותינו.

  ברצוני להודות

  רבות במימוש הרעיון. איילון בכרך שסייע - האגש"ח ליו"ר

                                    רון כהן ושרון ליפשיץ. ,, דנה יוסףנעם קישבונסקי -למנהלי האגש"ח איתם עבדתי 

  במסגרת הצוות החברתי וגיבשנו חזון לקהילה אחת משותפת ותוססת.גם רבות  נופעל

   .מודל ודוגמא לקליטה מוצלחת של הרחבה גדולה מהווהשדה נחמיה  קיבוץ

תיקי הקיבוץ שהקימו את הקיבוץ ובנו בית שניתן להתגאות ומילה טובה וחמה תמיד תהיה לי לו

  בו. 

  

  שצ"פים בהרחבה ב'

לעניין את ראש  גייסנו היה תקוע ללא פתרון.הערוגות ברחובות השצ"פים בהרחבה ב' ו נושא

 אתרבה לבנות יסשאמפא חברת וביחד עם גזבר המועצה הצלחנו לפתור הבעיה מול  המועצה

תחת הוועד המקומי החליט לקחת  לא הספיק.ר והכסף שאספה מהדיירים השצ"פ מאח

המועצה הוסיפה הכספים שהיו ברשותה ואמפא את חברת קיבל מות השצ"פ יאת בני אחריותו

בשלב ראשון נשתלו  ודולרי ובצמצום עלויות ככל שניתן.באופן מ נבנה השצ"פ מסוים.תקציב 

העלויות היו . חורשות בחלק הדרומי ושתיובשלב ב' הוקם השצ"פ המרכזי  ,הערוגות ברחובות

  לערוגות ברחובות.₪  400,000-לשצ"פ המרכזי, וכ₪  1,100,000 -כ



יחד עם ועד  .בניית גני משחקים בשצ"פקציביים למקורות תאיסוף תכנון והחל במקביל 

עד כה הושג ₪.  800,000אומדן עלותו לאחר מכרז ההנהלה תוכנן גן משחקים ראוי שעפ"י ה

   תחל בנייתו. הקדםבשתקווה מחליפי שי זיו ימשיך במלאכת איסוף הכסף וכולנו , חלק מהסכום

  

  .גנים ובחניית ההסעה תחנות סביב בדרכים בטיחות

ובדגש  בקיבוץ מהציבור לנהוג עפ"י החוק בכל מקום ונדרשבכל דף מידע לציבור הנושא עלה 

כי חייב להגדיל  עלתה ההבנהבמקביל  .תחנות ההסעה וחניית גניםכדוגמת מקומות רגישים ב

נים והכביש מהמזכירות ת הגיבימים אלו הסתיים תכנון של פרויקט חני .ולשפר את חניית הגנים

חניות נוספות; הכנת שביל הליכה בטוח מהגנים ועד  30 -החניה; הגדלת החניה בועד 

הוצאו היתרי בניה ₪.  1,500,000 -כ . אומדן עלות הפרויקטבו, חניות מול הכלהמזכירות

הכספים הינם כספי משרד התחבורה וכספי קרובים המועצה תצא למכרז קבלנים. ובימים ה

  .חנית גנים רויקט תשתיתי כגוןת לכל קיבוץ לממש פמועצה שמאפשר

בוועדה המחוזית וגם  יםאישור ונמצא בשלב נמשך תכנון כביש הכניסה החדש לקיבוץ ,במקביל

   בשנים הקרובות.פרויקט זה יתבצע 

  

  '.ב בהרחבה הכנסת בית בניית

המועצה פרויקט בניית בית כנסת היה תקוע ולא ניתן היה לקדמו.  ,בעת כניסתי לתפקיד

עד שכלל הכספים, הנדרשים להקמת בית הכנסת, יהיו בראשות הבהירה כי לא תצא לפרויקט 

הרים וכמעט  ,שפעל רבות להקמת בית הכנסת ,ר הבלתי נלאהוקטהקיבוץ. גדעון שלח, הפרוי

  ם ושקל להתפטר מהתפקיד. יידי

כאשר אחריות על הפרויקט תעבור מהמועצה אל הוועד המקומי, הש ועד ההנהלה החליט

. אחריות זו כללה סיכון מכיוון שהיו כספים רק את בית הכנסת בעצמו יתחייב להקיםהוועד 

סת תי הכנבבדיקות שנעשו, הובן שמרבית ב לבניית שלד ולא היה ברור כיצד יושלם הפרויקט.

  נבנים בדרך זו וברגע שהבניה מתחילה התרומות מגיעות ביתר שאת. 

מקומי וכך התאפשרה התחלת חתמנו מול המועצה על הסכם כי האחריות עוברת לוועד ה

 של בראשותו גדעון שלח המשיך בפעילותו המבורכת בהשגת תרומות וועד בית הכנסתהבניה. 

היה מתכנס מדי תקופה ומחליט על שלבי ההתקדמות  הפעילים העמותה וחברי שהם יואב

זהו  .)גולדשטיין סיגלו איתני חמוטל, שלומוביץ רימה, שלח גדעון והביצוע (חברי העמותה:

לוני שחשוב אני מאמין כאדם חי בו הרבה זמן ומרץ כדי שיצא לפועל. ושקעפרויקט מיוחד שה

בו נוכל למול את עוללנו להעלות מקום "שכדברי גדעון שלח ידידי  ,כזהשבכל ישוב יהיה מקום 

ניהל ופיקח , ניר אדלר רון איל האדריכל יתוכנן ע". הפרויקט "לתורה את ילדנו ולהשיא את בנינו

ם וחנוכתו קרם עור וגידי. בית הכנסת על הפרויקט וענת לשם תרמה את עיצוב הפנים

  .  באזורינור בין היפים ביות הינובקיבוץ בית הכנסת  .2017התקיימה בנובמבר 

  

  



  

  מגרש כדורסל מקורה

המועצה יזמה  .פרויקט מגרש הכדורסל המקורה החל בשלב התכנון עוד טרם כניסתי לתפקיד

 .ת מתקני ספורט ראויים ושדה נחמיה הגדול בקיבוצי המועצה היה הראשון לזכות במגרשיבני

שיוסיפו דאגנו מול המתכננים לווה הפרויקט  ט ראויה של ראש המועצה גיורא זלץ.יוזמה בהחל

לרווחת ₪  1,100,000-לבסוף הוקם המגרש בעלות של כ .תאורה גם לכיוון מגרש הכדורגל

  כלל הציבור בישוב.

ללא  הקרקע למועצה.בעלות העברת  בהקשרעם האגש"ח עבודה זו הצריכה מציאת פתרון גם 

ושיח נמצא הפתרון  אחרי שיג את הפרויקט. מפעל הפיס לא היה מתקצב ,העברה למועצה

 וההתפשרותחשיבות העניין  על הבנתלהודות לאגש"ח  יש יצא לדרך.המשפטי והפרויקט 

  פתרון להקמת המגרש.יית העברת הקרקע, כך שנמצא בע בנושא

  

  לאגודה ההכנסות והגדלת המועצה עם הקשר הידוק

 במועצה במקביל לתפקידי שימשתי גם כחבר מליאה הידוק הקשר עם המועצה.יעד נוסף היה 

 ועדת מכרזים כגון הייתי מעורב מאד בוועדות השונות .וזה עזר לי מאד למלא את תפקידי

ועצה ולקדם ידעתי כיצד פועלים הדברים ואיך ניתן לפעול מול המ, כך שועדת תב"ריםו

  הלי הקהילה בקיבוצי המועצה.של מנהייתי חבר בצוות ההיגוי  במקביל. פרויקטים עבור הקיבוץ

  פעלתי רבות להגדלת סל השירותים והייתי שותף בצוות המועצתי לבנית סל השירותים, ואכן

  . 800,000₪ -לים סל של כסל השירותים שאנו מקבלים מהמועצה גדל בכל שנה וכיום אנו מקב

  

  טיפול שוטף בענפי האגם

  : שסייעו לי רבות לקדם את הפעילות מצויניםבאגם מספר ענפים המנוהלים ע"י אנשים 

  בלתי פורמאלי הגיל הרך והחינוך 

לו בצענו מספר בשנים א תשומות רבות של מנהל הקהילה. כיםמצריאלה  םמרכזי פיםענ

  :שינויים משמעותיים

  ל הרךגיה

  .מבחינת כ"איצוב המערכת סיום מעבר הגיל הרך לאגם וי  .א

חזרה לשני גנים. מעבר  ובהמשך בעקבות מספר הילדים,מעבר לשלשה גנים בוגרים   .ב

  זה דרש שיפוץ והתאמה של הגנים.

  מעקב ובקרה על התקציב והתייעלות מתמדת והתאמת המחירים.   .ג

 בחינה מתמדת של בטחון הילדים כדי שההורים יוכלו להניח ילדיהם במערכת בבטחה.   .ד

  ולכלל יה שלי רפופורט וגלי סיליסכאן המקום להודות למנהלת הנוכחית אנה סוסה ולקודמות    

  טחון כי המערכת ירבה על תקופה נפלאה בה הענקתם לי את הב תודה .הצוותים בגנים    

  . מצאת בין מערכות הגיל הרך מהטובות ביותר בגליל העליוןונ בטוחה ויציבה    

  



  

  בלתי פורמאלי 

ילדים לדו שנתי במקום תלת שנתי. ה בעקבות עלייה במספרשינוי מבנה המערכת   .א

 ה למקומה הנוכחי. ייה הישנה והעברת הספריינוסף במקום הספרפתיחת בית 

משימה לא פשוטה עבור ה על התקציב ואופן מציאת מדריכים, שהינה מעקב ובקר  .ב

 בלתי פורמאלי. חינוך המנהלי ה

אנחנו המערכת  נוכחות מרשימה של אחוזי השתתפות בקרב ילדי הקיבוץ. שמירה על  .ג

 מרשים עם אחוזי השתתפות הגבוהים ביותר בגליל העליון. ול ישעובדת באופן יע

 לאורך השנה.  שצצותהתאמת תשלומי הורים ופתרון בעיות   .ד

 ולמנהלת הקודמת אדוה ריבר גם כאן המקום להודות למנהל הנוכחי תומר אמר  .ה

 בהצלחה רבה ולכלל הצוותים בבתי הילדים.  האדירהשהובילו את המערכת 

  

  תרבות

 הכוללתורחבה  ענפהמערכת תרבות שינתה פניה לאורך השנים. כיום יש תרבות בקיבוץ ה

תודה ענקית  גם בין החגים. מכך, חגים ולא פחות חשובב גם פעילויות תרבות רבות ומגוונות

משרת מנהל התרבות גם  הורחבה 2019בשנת עשיר את חיי הקהילה. שמלכל צוות התרבות 

   למשרה מלאה. הועלהבהתאם לכך אחוז המשרה לאחריות על חדר האוכל והמועדון ו

שהשכילו סיוון מזרחי, ו בת אל נברותודה לרכז תרבות הנוכחי רועי יוגב וכן לקודמיו בתפקיד 

  לחולל את השינוי הנדרש בתרבות ולהעשיר את חייה הקהילה. 

  

  היספרי 

ידשה את פניה. הספרייה וח (למבנה המכבסה הישנה) חליפה מקוםייה בקיבוץ ההספר

גם  הספרנית ורה. מגוונת הכוללת שעת סיפור ויצירה לילדי הישובלהעניק פעילות ממשיכה 

ח לוורה מיכאלביץ על היוזמות והרעיונות בפיתוח ויישר כ .שעת סיפור באנגליתשמה פרויקט יי

  ובהעשרת ילדינו. הפעילות בספרייה

  

  אגם -הנהלת חשבונות 

ם באופן מלא כולל "ניהול החשבונות של האגאית על כל כאחר ממשיכה בפעילותה ,אתי ברכה

ולמנוע  את חשיבות ביצוע התשלומים במועד כאן המקום לציין גביה ותשלומים של הציבור.

מתפקדת בניהולה של אתי מערכת הגביה בשליחת מכתבים ובהתקשרויות. מאתי את הצורך 

  .מאד גבוההיטב ומוסר התשלומים בשדה נחמיה הינו 

  

  תשתיות 

  פל בר"מ:יטאת תפקידו כאחראי תשתיות בקיבוץ שסיים לאחרונה י אסף מזרח

  תחזוקה שוטפת של כל בתי הילדים והגנים.  .א



  טיפול בתאורת רחוב.  .ב

 תיקון שבילים ומדרכות.  .ג

 מעקב ופיקוח על עבודות תשתית שמבוצעות בישוב.  .ד

 הדברה.  .ה

  .ד ולבחון מימושו ע"י קבלן חיצוניועד ההנהלה החליט לצמצם התפקי

הצלחה האוכל ומועדון ואיחולי בחדר גדולה לאסף על פעילותו המסורה בתשתיות, תודה 

  בהמשך דרכו. 

  

  גזם ואיסוף חצרנות

דואג לנראות של  יגאל הבלתי נלאה של הקיבוץ. חצרןה ממשיך צור יגאלתודה מיוחדת ל

העבודה של  .שמח להושיט עזרה לכל מי שמבקש חפץ לבזאת במסירות רבה ובהקיבוץ ועושה 

ליגאל על עבודתו  רבה  תודה יגאל אכן ניכרת והקיבוץ נראה נקי ומסודר הרבה בזכותו.

  .נפלאהה

כל לבעמדות הגזם וכנ"ל והקפידו להניח את הגזם רק יגאל לנא סייעו  -הציבור  בקשה לכלל

  פסולת אחרת.

  

  בטחון

מרכז את כיתת הכוננות בה חברים הר"מ:  ממשיך בפעילותו כרבש"צ של הישוב,רוני משרדי 

רועי לשם. , מוקי בראזני, איזי גרצר ויניב פלד (משמש גם כסגן רבש"צ), זיו שלזינגר, דוד עמר

  .בהתנדבות תודה לרוני ולחברי כיתת הכוננות על פעילותם

הרענון ). צוות חרום ישוביעילות הצח"י (לרענן את פ וועד ההנהלה הציבו יעד 2018בשנת 

 . בוצעורווחה ודוברותכלולים השונים: לוגיסטיקה, רפואה, למ צורפו אנשים נוספיםובוצע 

שבמצב חרום  כךיערך תרגול מלא לכלל הצוות  2019בשנת  ספציפיות לכל מחלקה.הדרכות 

   תקווה שלא נזדקק לפעילותו.. בויסייע בניהול מצבי חרוםבאופן מלא הצוות יתפקד 

  

  כלבים וחתולים

נו יורד מסדר היום הינו נושא הכלבים המסתובבים בחופשיות ללא בעליהם ועושים נושא שאי

  צרכיהם ברשות הרבים.

שלא להיות בעלי כלבים שחרור הכלבים ברשות הרבים הינה פגיעה קשה באלו שבחרו  ,חברים

סובלים מצרכי הכלבים ויש רבים כאלו כן רבים . כמו או בכאלה שסובלים פחד רב מכלבים

ונהגו באופן קהילתי ובהתאם לחוק, הפעלנו לא מעט את לוכד הכלבים  נא הקפידו .בקהילה

  שנתן דוחות למי שפועל בניגוד לחוק.

  אנא היו קהילתיים ונהגו כחוק.  ,מבקש מכל בעלי הכלביםוחוזר אני כעת בסיום תפקידי 

   

  



  

  ועד ההנהלה 

וועד ה . בתקופה זו התחלפו שני וועדים.אגםי כמנהל ימשך כל שנותועד ההנהלה ליווה אותי ב

וועד  פעם בשבועיים לישיבות ועד הנהלה.מגיעים ו חברים שפועלים בהתנדבות 10 כולל

 דירקטוריוןהוועד משמש גודה לנהל את הקיבוץ באופן מיטבי. אהההנהלה מסייע רבות למנהל 

  של האגודה ומנהל האגודה מוציא לפועל את החלטות הוועד. 

ן אלון, אסף ברמי, עינב : משה אוחנה, דודי סיסו, ערקרב לב לחברי הוועד הנוכחי כר"ממתודה 

  אלמקייס, גילאור כהן, ליאת הלל, אלישבע אשר, הילה זורע ואיזי גרצר. 

 ולתמוךבצענו חפיפה מסודרת ואני כאן לעזור לחה רבה למחליפי בתפקיד שי זיו. מאחל הצאני 

  היכן שיצטרך. 

היפה ביותר בגליל העליון,  אנחנו גרים בקיבוץ מדהיםזכרו כי הקיבוץ הינו מעל הכל. 

  מקסימים.אנשים הכולל 

אין ספק  י ועשיתי זאת באהבה ובאמונה בדרך.היה לי הכבוד לשרת את הקהילה בה אני ח

שום דבר לא היה ש חשוב לי להדגיש ,הסכימו עם החלטה כזו או אחרת שליכולם שלא 

אני בטוח שכל  .בוץ בו בחרנו לחיותיולמען פיתוח וקידום הק ענייניתעבודה היתה ה .אישי

היתה אחת ההחלטות שדה נחמיה בקיבוץ לגור כי הבחירה  ,מכם מרגיש כמוני תאחד ואח

  . נובחייהטובות ביותר 

  

  בברכה

  

  דני טל

  היוצא םגהא מנהל

  


